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J e g y z ő k ö n y v 

Horvátzsidány Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

2023. december 29-én megtartott közmeghallgatással egybekötött üléséről 
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Hozott határozatok: 
 

76/2023. (XII. 29.) számú határozat: polgármesteri beszámoló elfogadása  

77/2023. (XII. 29.) számú határozat: falugondnoki beszámoló elfogadása  
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HORVÁTZSIDÁNY KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATI KÉPVISELŐ-TESTÜLETE 

HORVÁTZSIDÁNY 

 

J e g y z ő k ö n y v 

 

Készült: Horvátzsidány Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2023. 

december 29-én 17.00 órai kezdettel megtartott közmeghallgatással 
egybekötött testületi üléséről. 

 

Az ülés helye:  Közösségi tér, Horvátzsidány 

 

Jelen vannak: Krizmanich István polgármester, Csizmazia Gábor alpolgármester, 
Horváth Levente, Keresztes Zoltán képviselők (4 fő) 
Fucinné Dorner Anikó jegyző 

Lakosság részéről: 33 fő 

 

Napirend előtt: 
 

Krizmanich István polgármester köszönti a megjelenteket, és megállapítja, hogy az 5 fős 
képviselő testületből 4 fő megjelent, így az ülés határozatképes. Javaslatára a Képviselő-testület 
az alábbi napirendet fogadja el. 
 

N a p i r e n d: 

 

 

1. Beszámoló az önkormányzat 2023. évi tevékenységéről 
Előterjesztő: Krizmanich István polgármester 

2. Beszámoló a falugondnok 2023. évi tevékenységéről 
Előterjesztő: Krizmanich István polgármester 

3. Időszerű feladatok 

Előterjesztő: Krizmanich István polgármester 
 

 
I. Napirend: 

 

Krizmanich István polgármester: 
Elmondja, hogy törvényben előírt kötelessége szerint megtartja beszámolóját az önkormányzat 
eredményeiről és elvégzett munkájáról. Köszönetét fejezi ki a település lakosságának a biztatásért és az 
önkormányzati választáson való részvételért. Köszönettel tartozik továbbá az intézmények dolgozóinak 
a magas színvonalon végzett munkáért, a közös önkormányzati hivatal, az óvoda, iskola, idősek klubja, 
egészségház, helyi egyesületek és az egyház képviselőinek, hiszen nélkülük nem lehetne élő település 
Horvátzsidány. Köszönet illeti a képviselőket, akik felelős döntéseikkel, a falu fejlődése melletti 
elkötelezettséggel, politikamentesen végzik munkájukat. 
A polgármesteri beszámoló a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 

Javasolja a polgármesteri beszámoló elfogadását. 
 

A Képviselő-testület 4 igen szavazattal (egyhangúlag) a következő határozatot hozta: 
 

 76/2023. (XII.29.) számú horvátzsidányi Képviselő-testületi határozat: 
Horvátzsidány Község Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja az önkormányzat 2023. évi 
munkájáról készült polgármesteri beszámolót. 
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Felelős: Krizmanich István polgármester 
Határidő: azonnal 

 

II. Napirend 

 

Erdélyi György falugondnok: 
Ismerteti a falugondnokként elvégzett feladatait. A beszámoló a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 

Krizmanich István polgármester: 
Javasolja a falugondnoki beszámoló elfogadását. 
 

A Képviselő-testület 4 igen szavazattal (egyhangúlag) a következő határozatot hozta: 
 

 77/2023. (XII.29.) számú horvátzsidányi Képviselő-testületi határozat: 
Horvátzsidány Község Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja Erdélyi György falugondnok 2023. 

évi munkájáról készült beszámolót. 
Felelős: Krizmanich István polgármester 
Határidő: azonnal 

 

Krizmanich István polgármester kéri, hogy a jelenlévők tegyék fel kérdéseiket. 
 

Csizmazia Adrienn: 

Elmondja, hogy a 2023. szeptemberétől 2 csoporttal működő óvodában nagyon jó dolgozói közösség 
alakult ki. A bővítésért köszönetét fejezi ki a polgármesternek. A gyerekek előnyére válik, hogy 
életkoruknak megfelelő csoportba tudták őket beosztani. 
 

Horváth Ignác: 
Kérdezi, hogy a Tömördi utcába miért nem takarította el a havat a hótoló gép. 
 

Krizmanich István polgármester: 
Elmondja, hogy munka közben a gép meghibásodott. 
 

Kolarich István: 
Elmondja, hogy a Petőfi utcában nehéz a gyalogos közlekedés, ugyanis a járda már alacsonyabban van, 
mint az út, a víz oda folyik. Kérdezi, hogy járdaépítés vagy vízelvezető rendszer építése van-e tervben 

ebben az utcában. 
 

Krizmanich István polgármester: 
Elmondja, hogy sajnos nem lehet pályázni külön vízelvezető rendszerre. 
 

Csizmazia Adrienn: 

Elmondja, hogy sok lakó a ház előtt parkolja le az autóját, a hótoló ezért sem tudja letakarítani 
megfelelően, ráadásul az autók súlya alatt megsüllyed a járda. 
 

Krizmanich István polgármester: 
Elmondja, hogy több helyen is probléma a településen, hogy a hótoló gép nem fér el az autóktól. 
 

Farkasné Lágler Marianna: 
Elmondja, hogy a Posta utcai árkot és az új padkát is elöntötte a sár a szeptemberi villámárvízkor. Jelzi 

továbbá, hogy a templomtól a Posta utca irányába vezető árok és az áteresz is el van tömődve sárral. 
Kérdezi, hogy a tisztítás kinek a feladata. 

 

Csizmazia Istvánné: 
Elmondja, hogy a Posta utca temető előtti részén nagyon rossz minőségű az aszfalt. A Fő utcán a patakba 
vezető árkok is el vannak tömődve. 
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Krizmanich István polgármester: 
Elmondja, hogy az árok az önkormányzaté, a tisztítás a telektulajdonos feladata. Ráadásul a Fő utcán a 
házaktól vezetik ki a vizet a kis árkok, a tisztítás az ott lakók feladata. A temető előtti útszakasz 
aszfaltozására 2024-ben fog sor kerülni. 
 

Stefanich János: 
Elmondja, hogy októberben jelezte a polgármester felé, hogy a temető előtt hosszabb ideje áll egy 
gazdátlan autó. Az elszállítása megtörtént. Most ismét áll ott egy autó. Továbbá a Rózsa utcában egy 
lakó a ház előtti területre, az útpadkára is pakolt le zúzottkövet, ami folyamatosan az utat szennyezi és 
az autókat is veszélyezteti. A szomszédok időnként takarítják az utat. Kéri, hogy ez ügyben történjen 
intézkedés. 
 

Krizmanich István polgármester: 
Elmondja, hogy az autó elszállításáról gondoskodni fog. A zúzottkő elpakolására fel fogja szólítani az 
ingatlan tulajdonosát. 
 

Lipics Csaba: 

Felhívja a figyelmet, hogy a Kőszegi utca és Csepregi utca találkozásánál az áteresz el van tömődve. 
 

Krizmanich István polgármester: 
Elmondja, hogy meg fogja tekinteni. 

 

Erdélyi György: 
Falugondnokként jelzi, hogy a településen több helyen az úton állnak az autók, és amikor az ebédet 
szállítja, nehezen fér csak el közöttük a falubusszal. 
 

Krizmanich István polgármester: 
Felszólításokat fog küldeni az autó tulajdonosainak. 

 

Kőrös Istvánné: 
Elmondja, hogy az Ady utcában a szomszéd házban senki nem lakik. Évek alatt folyamatosan romlik az 
állapota, a tetőborítást már feltépte a szél, beázik az épület, fél, hogy az ő udvarára fog omlani. Továbbá 
jelzi, hogy az utcában az ő háza előtti oldalon nincs árok, így az esővíz az ő udvarára folyik be. Az 

utcában többször látott már kóborló kutyákat. 
 

Krizmanich István polgármester: 
2024-ben új burkolatot kap az Ady utca, akkor kellene az ároképítésre visszatérni. A ház tulajdonosa 
ellen végrehajtási eljárás van folyamatban, a karbantartásra már több felszólítás is ment az utóbbi 
években. 
 

Schaffer Márton: 
Elmondja, hogy az Ady utcában van egy másik romos ház. 
 

Fucinné Dorner Anikó jegyző: 
A tulajdonosoknak nincs magyarországi lakcímük ezen a házon kívül. Mivel nem itt élnek, így a 
felszólítást sem veszik át. A kóbor kutyákkal kapcsolatban elmondja, hogy fényképpel együtt kell 
bejelentést tenni, és ha ismert a kutya gazdája, akkor felszólítást küld. 
 

Pikner Ferenc: 

A Csepregi utcai árok a kanyarban nagyon rossz állapotban van. Kérdezi, hogy annak karbantartása 
kihez tartozik. 

 

Krizmanich István polgármester: 
Elmondja, hogy a közútkezelőé az út és az árok is. 
 




